
Att: Retsudvalget

Hej

Kan det være rigtigt at vi som syge borger og borger med andre sager, skal stå med lykken om halsen før i 
gør noget?

Og med det noget mener jeg ankestyrelsen. I besluttede jo at beskæftigelsesankenævnet skulle lukkes ned 
pr. 1 juli 2013, og alle sager så skulle overføres til ankestyrelsen i Ålborg. I tænkte ikke på de konsekvenser 
dette ville få for de godt 17000 sager der lå der. Alle os borger der blev overflyttet fik brev om at vores sag 
nu kunne tage op til 11 mdr. Selv har jeg en pensionssag at ligge pga. en arbejdsskade og 2 mislykkes 
operationer. Min sag skulle have været afgjort i oktober mdr. og jeg ringer nu troligt 1 gang om ugen for at 
høre om der er kommet sagsbehandler på, og dette har jeg gjort siden august mdr. Men får desværre at 
vide hver gang, at man mangler jurister (ved overflytningen ca. 60 jurister) og man er endnu ikke op på 
dette antal og de skal så lige oplæres inden de kan behandle sager. Og da min sag i ankenævnet ikke er 
afgjort kan arbejdsskadestyrelse heller ikke afgøre min sag og det samme gælder med 
patientskadeankenævnet. Mener i virkelig at denne fremgangs måde er i orden? 

Da  Jørgen Arbo-Bæhr i august ringede til mig og bad om råd efter et indslag i TV2 netop omkring dette her, 
foreslog jeg ham  at i skal lave om på hvor længe en sag må tag samt at de forskellige instanser  skal arbejde 
uafhængigt af hinanden så ville vi få behandlet vores sager hurtigere. Har skrevet til ham siden for at høre 
hvordan det gik med at få lavet om på systemet, men desværre intet hørt.

Så derfor en stor bøn, få nu lavet om på de regler så vi kan komme videre med vores liv, idet alt er gået i 
stå. 
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